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Naam vraagsteller : Mevr. D.A. van der Vaart-Kralt (CU) 

Portefeuillehouder : Mevr. P.M. Jonker 
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Underwerp 

Noodopvang  

 

Op 27 augustus 2021 heeft de ChristenUnie schriftelijke vragen gesteld over noodopvang.  

Hieronder vindt u de vragen en de reactie van het college:  

 

Ynlieding 

De voorpagina van een landelijke krant (het ND) kopte vandaag: Waar kunnen de Afghanen nog 

terecht? 

De meeste Afghanen vinden onderdak in de regio, maar ook Duitsland heeft in 2020 al 181.100 

Afghanen opgevangen. Ons kabinet doet een oproep aan gemeenten om te helpen voor 

noodopvang of vergunninghouders uit de azc’s te huisvesten zodat daar weer plaatsen vrijkomen. 

De nood is hoog en daarom stellen we de volgende vragen. Waarbij we hopen dat deze met 

spoed behandeld worden gezien de nijpende situatie.  

 

Fragen 

1. Is het college zich bewust van de schrijnende situatie van vluchtelingen voor de Taliban? 

2. Hoe staan we ervoor wat betreft de taakstelling voor het huisvesten van vergunninghouders? 

3. Ziet het college een mogelijkheid om de opvangcapaciteit van het COA te vergroten door een 

locatie beschikbaar te stellen of door vergunninghouders te huisvesten? 

 

 

Reaksje kolleezje 

1. Het college erkent de ernst van de huidige situatie van Afghaanse vluchtelingen. We volgen 

de ontwikkelingen op de voet en zijn aangesloten bij overlegstructuren om te inventariseren 

hoe onze gemeente een bijdrage kan leveren aan de oplossing van het capaciteitsprobleem 

bij het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA).   

2. Gemeenten hebben de wettelijke taak om te zorgen voor huisvesting van statushouders. 

Het is de bedoeling dat deze taakstelling jaarlijks behaald wordt. Als gevolg van een 

inhaalslag in de behandeling van asielaanvragen door de Immigratie- en Naturalisatiedienst 

(IND) is de taakstelling voor 2021 meer dan verdubbeld. Dit betekent dat onze gemeente 

voor dit jaar 40 statushouders moet huisvesten. We hebben in 2020 de taakstelling op één 

persoon na niet gehaald waardoor het totaal te huisvesten uitkomt op 41.  

 

De huisvesting van statushouders verloopt op dit moment stroever dan we gewend zijn. Dit 

heeft alles te maken met de krapte op de woningmarkt en de coronabeperkingen, waardoor 

inreizen en gezinshereniging lange tijd niet mogelijk was. Ook in onze gemeenten merken 

wij hiervan de gevolgen. Er zijn minder opzeggingen en de opzeggingen die er zijn voldoen 

niet altijd aan de gewenste vraag. Deze zomer hebben we gebruik kunnen maken van de 
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Rijkssubsidieregeling “financiële impuls versnelde huisvesting grote gezinnen”, waardoor 

een groot gezin gehuisvest kon worden. Op dit moment moeten wij in 2021 nog 29 

statushouders huisvesten. We zijn afhankelijk van de huuropzeggingen die Stichting 

Woningbouw Achtkarspelen (SWA) binnenkrijgt. We hebben hierover goed contact met SWA 

en zijn dankbaar voor hun inzet. 

3. De afgelopen weken is er bekeken of er een gemeentelijke accommodatie is voor het 

huisvesten van statushouders. We zijn tot de conclusie gekomen dat dit er niet is. Er is geen 

accommodatie  die momenteel leegstaat en die gemakkelijk om te vormen is. Het is college 

is aangesloten bij de provinciale regionale asielketen om toe te werken naar oplossingen 

voor dit vraagstuk. 

  

 

 

Het college van burgemeester en wethouders van Achtkarspelen, 
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dhr. mr. M.P. de Jong 

 

burgemeester, 

 

dhr. mr. O.F. Brouwer 

 


